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   Godišnja skupština Udruge «Kaj sad» održana je u pansionu «Maltar» u Varaždinu 28.veljač
e 2014.god.
s početkom u 17 sati.
   
    Kratki uvodni govor održao je predsjednik Udruge gosp.Ćordaš pozdravivši sve nazočne, a
minutom šutnje dali smo počast preminulim članovima od zadnje Skupštine.
    Dopredsjednica Udruge gđica Manuela Hojsak u svom izlaganju osvrnula se na rad Udruge u
proteklom vremenu i aktivnostima koje smo obavili (predavanja, izleti, razne akcije, kazališne
predstave).
   
    Od aktivnosti svakako valja spomenuti «Puhanjem do zdravlja» koja je održana u Ivancu
15.06.2013.god. kad su liječnici, medicinske sestre i tehničari-sve volonteri, građanima mjerili
krvni tlak, odredili razinu šećera u krvi, index tjelesne mase i napravili spirometriju tj.pretragu
kapaciteta pluća s očitanjem nalaza i kratkim konzultacijama s našim liječnicima.
   
    O toj akciji i rezultatima objavljen je i članak na web stranici Udruge koji su objavile gđica
Manuela Hojsak i dr.med.Ljubica Radmilović
te preporučujem članovima Udruge da ga pročitaju.
   
    Također bih preporučio članovima Udruge (a i ostalim zainteresiranima) da mogu pročitati i
članak «Osvrt na petogodišnji rad Udruge»,koji je napisala m.s. Štefanija Pintarić u kojem se
vrlo temeljito i efikasno osvrnula na akcije i dostignuća koje je Udruga imala u proteklom
razdoblju a naročito na članak » Etički odnos prema onkološkom bolesniku» kao i na akciju
«Korak ispred raka pluća» od iste autorice.
   
    Financijsko izvješće o stanju Udruge (prihodi, rashodi, blagajna) podnijela je gđica Manuela
Hojsak koje je pozitivno, iako je priljev financijskih sredstava smanjen.
   
    Nakon toga predsjednik Udruge gosp.Ćordaš u kratkim crtama iznio je plan aktivnosti za
buduće razdoblje, koji bi se bazirao na sličnim aktivnostima kao i do sada, ako će to financijske
mogućnosti dopuštati.
   
    Da bi se rad Udruge poboljšao u slijedećem razdoblju na prijedlog predsjednika Udruge
izabrano je (jednoglasno) »tijelo koordinacije» koje će se sastajati svakih 3-4 mjeseca ,
analizirati dosadašnji rad Udruge, financijsku situaciju, jer zakonska regulativa na razini države
traži efikasniji nadzor nad radom svih Udruga općenito, kao i nadzor o trošenju financijskih
sredstava.
   
    O tome svemu bit će detaljnije napisano u Zapisniku koji je vodila gđa.Štefanija Pintarić
(detaljno financijsko izvješće, izabrani članovi »koordinacije», mogućnosti predavanja, buduće
akcije, izleti itd).
   
    Na kraju, već po tradiciji, prijateljski smo se rastali zaželjevši jedni drugima puno zdravlja i
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životnog optimizma do skorog viđenja u nekoj od aktivnosti Udruge.
   
   Dinko Tomić
   
   Varaždin, 01.03.2014.god.
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